

The Space Rangers were ready for the big KABLOOIE when they heard, "Care-bot is online! We must not leave our explosive devices around willy-nilly!"

"Look," said Buzz, "the Care-bot has defused the bombs . . . and neatly, too!"

太空戰士隊員已經準備好迎接那一聲「轟隆」，突然，他們聽到「關心寶在線！不論我們願意不願意，我們都不應隨意棄置爆炸裝置。」

巴斯說：「看！關心寶已解除了炸彈的藥引……很乾淨俐落呢！」



"Hey, hey, my cyber-brother," XR said to the little Care-bot. "You saved us!"

"Care-bot is online!" was the Care-bot's response. "Messy visitors! Messy visitors!"

「嗨，嗨，我的電子兄弟。」達達向小關心寶說，「你救了我們！」

「關心寶在線！」就是關心寶的回應。「訪客邋遢！訪客邋遢！」



"We still have to find a way to stop this ship!" Buzz reminded his crew as they watched the Care-bot scurry away.

"Hmmm," said Booster. "We've tried slowing it down and blowing it up. Maybe we can find the engine and shut it off!"

"That's it!" exclaimed Buzz. "We must find the power source! Get to it, rookie!" he told Booster.

「我們仍要設法將船停下。」巴斯提醒隊員，他們看口關心寶匆忙滑開。

布斯特說：「哼！我們嘗試過將它減速和炸毀它。也許我們可以找出引擎和關掉它！」

「這就是了。」巴斯喊叫，「我們一定要找到能源的源頭！新丁，動手吧！」他吩咐布斯特。

Booster made his way to the lowest level of the ship. He thought he heard another Care-bot behind a closed door, so he peeked inside. "Oh, no!" yelled Booster over his radio— right before he was hit with a freeze ray!

布斯特走到飛船的最底層。他彷彿聽到門後有另一把關心寶的聲音。他偷看門內。「噢，不！」布斯特對口通話器大叫——就在他被冷凍射線擊中前！

